



BMI Annual Symposium 2025 2025 BMI 国际研讨会

The Neuroscience of Attachment: Caregiver and Child

爱的纽带: 从神经科学解读亲子依附

22 March 2025

Venue 线下会议地址

Room 318, 3/F, CUHK Shenzhen Research Institute, No. 10. 2nd Yuexing Road. Nanshan District. Shenzhen

深圳市南山区粤兴二道10号,香港中文大学深圳研究院3楼318室

Online 线上会议

VooV Meeting (Link will be provided after registration)

腾讯会议(会议连结将于报名后发送至报名邮箱)

Speakers 讲者



Professor Annie BERNIER

Department of Psychology, University of Montreal, Canada 加拿大蒙特利尔大学心理学系

The Neuroscience of Attachment: How Our First Relationships Shape Our Brains 依附关系的神经科学: 最初的人际关系如何塑造我们的大脑



Dr. Pascal VRTICKA

Centre for Brain Science, Department of Psychology, University of Essex, Colchester, UK

英国埃塞克斯大学心理学系大脑科学中心

Attachment and Child Development: From Myths to Modern Neuroscience 依附关系与儿童发展: 从误解到现代神经科学



Dr. Purdy CHAN 陈英婷医生 **Department of Health HKSAR, Hong Kong**

香港卫生署

Beyond the Surface: Illuminating the Silent Gaps in Parent-Child Bonds 深入表象: 揭示亲子关系中的隐秘空白



Professor Patrick WONG 黄俊文教授

Director, Brain and Mind Institute Associate Vice President for Research, CUHK

中大大腦與認知研究所所長 香港中文大学协理副校长 **Opening Address** 开幕致辞





报名截止日期 **Registration Deadline**

15 March 2025

Co-organizers



